
 P R O T O K Ó Ł

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

w dniu 27 października  2008 roku

SE-PO.0063-4-8/08

Obecni:

1. Dominik Penar -obecny
2. Andrzej Mentel- obecny
3. Krystian Dąbrowski- obecny
4. Marian Kita- obecny
5. Hanna Szotowska- obecna
6. Danuta Walczak- obecna
7. Mirosław Kędzierski- obecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Anna  Ślagórska-  Zastępca  Burmistrz  Miasta,  Urszula  Polak-Wałek-  Skarbnik  Miasta, 
Przemysław Szałański, Henryk Michalski – Dyrektor MOSiR.

Posiedzenie Komisji prowadził:

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – Dominik Penar

Porządek posiedzenia komisji:

1. Analiza działalności MOSIR.

2. Propozycje do budżetu miasta na rok 2009 w zakresie Edukacji, Kultury i Sportu.

3. Opiniowanie materiałów sesyjnych.

4. Sprawy różne. 

Dot. punktu 1

Henryk Michalski                          -                             Dyrektor MOSiR  

- Omawia działalność MOSIR.

Dyskusja nt: działalności MOSiR.

W dyskusji udział wzięli:

1. Dominik Penar - Przewodniczący Komisji
2. Henryk Michalski - Dyrektor MOSiR
3. Krystian Dąbrowski - Członek Komisji
4. Danuta Walczak - Członek Komisji
5. Andrzej Mentel - Zastępca Przewodniczącego Komisji
6. Anna Ślagórska - Zastępca Burmistrza Miasta
7. Urszula Polak-Wałek - Skarbnik Miasta
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8. Marian Kita - Członek Komisji
9. Hanna Szotowska - Członek Komisji
10. Przemysław Szałański- Miszkaniec

Radny Marian Kita zgłosił wniosek o następującej treści:

Wnioskuję o dotacje w kwocie wystarczającej do zgłoszenia i udziału w rozgrywkach dla sekcji 
koszykówki mężczyzn – III Liga na sezon 2009/2010 z budżetu miasta. 

Komisja nie zgłosiła uwag.

Dominik Penar                -                             Przewodniczący Komisji  

- Proszę o przegłosowanie zgłoszonego wniosku. Kto jest za?

GŁOSOWANIE

5 za
0 przeciw
2 wstrzymujący się od głosu

Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty przez Komisję.

Radny Dominik Penar zgłosił wniosek o następującej treści:

Wnioskuję  o  udzielenie  informacji  nt:  sytuacji  prawnej  klubu  „Trafic”  przy  ul.  Trznadla  w 
Czeladzi ze szczególnym uwzględnieniem zasad użyczenia/wynajmu powierzchni będącej  
w trwałym zarządzie MOSiR (skate park) stowarzyszeniom, firmom zewnętrznym itp.

Komisja nie zgłosiła uwag.

Dominik Penar                -                             Przewodniczący Komisji  

- Proszę o przegłosowanie zgłoszonego wniosku. Kto jest za?

GŁOSOWANIE

7 za
0 przeciw
0 wstrzymujących się 

Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty przez Komisję.
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Radny Dominik Penar zgłosił wniosek o następującej treści:

Wnioskuję o udzielenie informacji szczegółowej odnośnie terminu podpisania umowy, czasu 
trwania umowy oraz kwoty za m2 ustalonej w najem pomieszczeń będących w zarządzie 
MOSiR.

Komisja nie zgłosiła uwag.

Dominik Penar                -                             Przewodniczący Komisji  

- Proszę o przegłosowanie zgłoszonego wniosku. Kto jest za?

GŁOSOWANIE

7 za
0 przeciw
0 wstrzymujących się 

Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty przez Komisję.

Radny Dominik Penar zgłosił wniosek o następującej treści:

Wnioskuję o udzielenie informacji  nt: stanu prawnego w obiektach muszli koncertowej oraz  
restauracji w parku „Grabek”.

Komisja nie zgłosiła uwag.

Dominik Penar                -                             Przewodniczący Komisji  

- Proszę o przegłosowanie zgłoszonego wniosku. Kto jest za?

GŁOSOWANIE

7 za
0 przeciw
0 wstrzymujących się 

Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty przez Komisję.

Dominik Penar                -                             Przewodniczący Komisji  

- Proszę o przyjęcie materiału nt: analizy działalności MOSIR.
- Kto z członków komisji jest za?
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GŁOSOWANIE ( w głosowaniu nie brał udziału radny A. Mentel, M. Kita)

5 za
0 przeciw
0 wstrzymujących się 

Przewodniczący  stwierdził,  że  materiał  nt:  analizy  działalności  MOSiR  został  pozytywnie  
zaopiniowany  przez Komisję.

Dot. punktu 2

Dominik Penar                -                             Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy do omówienia Propozycji  do budżetu miasta  na rok 2009 w zakresie  Edukacji, 
Kultury i Sportu. Proszę panią Skarbnik o omówienie propozycji.

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia materiał przedstawiony radnym.

Dominik Penar                -                             Przewodniczący Komisji  

- Odczytuje  pismo  Prezesa  Oddziału  ZNP w Czeladzi  W.  Niciarza  dot.  propozycji  do  budżetu 
( pismo stanowi załącznik do protokołu)

Dyskusja nt:  propozycji do budżetu miasta na rok 2009 w zakresie Edukacji, Kultury i Sportu

W dyskusji udział wzięli:

1. A. Ślagórska - Zastępca Burmistrza Miasta
2. D. Walczak - Członek Komisji
3. H. Szotowska - Członek Komisji
4. D. Penar - Przewodniczący Komisji

Radny Dominik Penar zgłosił wniosek o następującej treści:

Wnioskuję  o  rozważenie  możliwości  zabezpieczenia  środków  budżetowych  na  remont  sal 
gimnastycznych  oraz  cyklinowanie/  odnowienie  parkietów  sal  gimnastycznych  w 
instytucjach edukacyjnych, nad którymi nadzór stanowi Urząd Miasta. 
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Komisja nie zgłosiła uwag.

Dominik Penar                -                             Przewodniczący Komisji  

- Proszę o przegłosowanie zgłoszonego wniosku. Kto jest za?

GŁOSOWANIE ( w głosowaniu nie brali udziału radny A. Mentel, M. Kita)

5 za
0 przeciw
0 wstrzymujących się 

Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty przez Komisję.

Radny Dominik Penar zgłosił wniosek o następującej treści:

Wnioskuje  o  przygotowanie  regulaminu  w  sprawie  zamieszczenia  reklam  na  obiektach  i  
nieruchomościach będących własnością Gminy Czeladź.

Komisja nie zgłosiła uwag.

Dominik Penar                -                             Przewodniczący Komisji  

- Proszę o przegłosowanie zgłoszonego wniosku. Kto jest za?

GŁOSOWANIE ( w głosowaniu nie brali udziału radny A. Mentel, M. Kita)

5 za
0 przeciw
0 wstrzymujących się 

Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty przez Komisję.

Dot. punktu 3

 Dominik Penar                             -                             Przewodniczący Komisji  

- Kolejny punkt to opiniowanie materiałów sesyjnych. 
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Danuta Walczak                            -                             Członek Komisji  

- Komisja Społeczna pozostawiła tą kwestię na sesję.

Komisja  w drodze głosowania podjęła  decyzję  o przeniesieniu dyskusji   nt:  punktu 7,  8,  9 
proponowanego porządku obrad sesji na sesję w dniu 30 października  2008r.

GŁOSOWANIE ( w głosowaniu nie brali udziału radny A. Mentel, M. Kita)

5 za
0 przeciw
0 wstrzymujących się 

 Dominik Penar                             -                             Przewodniczący Komisji  

- Proszę o omówienie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 rok.

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt przedłożony radnym.

Dyskusja nt:  projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 rok.

W dyskusji udział wzięli:

1. D. Penar - Przewodniczący Komisji
2. U. Polak-Wałek - Skarbnik Miasta
3. D. Walczak - Członek Komisji
4. A. Ślagórska - Zastępca Burmistrza

 Dominik Penar                             -                             Przewodniczący Komisji  

- Jeśli nie ma więcej pytań, kto z państwa jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE ( w głosowaniu nie brali udziału radny A. Mentel, M. Kita)

4za
0 przeciw
1 wstrzymujący się 

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 rok 
został pozytywnie zaopiniowany  przez Komisję.
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Dot. punktu 4

Dominik Penar                -                             Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy do omówienia spraw bieżących.

Danuta Walczak                            -               Członek Komisji  

- Zgłosiła uwagę, iż cała Komisji Edukacji winna być zaproszona na DEN.

Anna Ślagórska                            -               Zastępca Burmistrza Miasta  

- Przyjęłam do wiadomości. 

Dominik Penar                -                             Przewodniczący Komisji  

-     Po wyczerpaniu porządku obrad Komisji zamykam posiedzenie Komisji.

     P R Z E W O D N I C Z Ą C Y
       Komisji Edukacji, Kultury,
                     i Sportu

              Dominik Penar
Protokołowała:
Agnieszka Pilarek- Słabikowska
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